



安全環保滅蟲產品



Unique Features of BioKill® Insecticides 保而剋® 滅蟲劑獨有特性

BioKill® insecticides are water-based contact insecticides. The emulsion kills insects by attacking the nerve membranes.

Our safe and ecological unique formulation means you do not even have to leave the area after spraying. BioKill® insecticides only carry the "CAUTION" label and are "POISON" label exempted by the Hong Kong Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD). With regular spraying BioKill® insecticides are effective in managing and preventing pest problems.

保而剋®滅蟲劑是水溶性滅蟲劑，通過接觸滲透藥力，破壞害蟲的中樞神經，把害蟲殺滅。

其安全和環保特性，在噴灑後甚至無需離開該範圍，更已獲香港漁農自然護理署豁免“毒藥”標籤並以“小心”標籤取代。定期噴灑保而剋®，能有效解決及預防蟲害問題。



- Safe to Humans & Pets# 人畜安全#
- Odorless 無臭
- Non-staining 不沾污物件
- Non-flammable 非易燃液體
- Environmentally friendly 可天然降解
- Virtually VOC Free 幾乎不含揮發性有機化合物

Insecticide Products 滅蟲劑產品

Micro-Fast Insecticide 快速強效滅蟲劑



- Patented microencapsulation technology with two active ingredients, UV protection and controlled release of the active ingredient.
- Ideal use in heavy infestations in households, gardens, animal kennels, recreational areas, commercial and industrial areas.*
- Residual efficacy of up to 3 months.

- 專利微膠囊技術，含有兩種有效成份，具防紫外線功效，能有次序地釋放有效成份。
- 特別適用於潮濕、骯髒地方和受嚴重害蟲滋擾的住宅內、花園、動物處所、娛樂場所、商業和工業範圍。*
- 有效最長可達3個月。



室內+室外適用

Universal Insecticide 全效滅蟲劑



- Broad-spectrum efficacy, can be applied in households, commercial and industrial areas, restaurants, hospitals, greenhouses and on plants.*
- Effective against all known cold-blooded insect pests.
- Residual efficacy of up to 4 weeks.

- 可廣泛應用於住宅、商業和工業範圍、食肆、醫院、溫室和植物上。*
- 能有效對付一切已知的冷血科害蟲。
- 有效最長可達4星期。



室內適用

Long Lasting Extra Insecticide 持久強效滅蟲劑



- Microencapsulated formula with two active ingredients.
- Ideal in humid, problematic and contaminated areas and outdoors.*
- Effective against all known cold-blooded insect pests.
- Residual efficacy of up to 3 months.

- 特有微膠囊配方，含有兩種有效成份。
- 適用於潮濕、害蟲滋擾、骯髒的地方及室外。*
- 能有效對付一切已知的冷血科害蟲。
- 有效最長可達3個月。



室外和潮濕範圍適用

Anti-Mite Spray 滅蟎噴劑



- Ideal for applying on bedding, mattresses, carpets and upholstered furniture.*
- Unique formula specially targets mites and other insects thriving on fungi.
- Residual efficacy of up to 4 weeks.

- 適用於床寢用具、地氈和傢俬墊子。*
- 專門殺滅蟎及其他依靠真菌或霉菌生存的昆蟲。
- 有效最長可達4星期。



滅蟎之選

Please always read and follow label instructions. 請閱讀及遵照標籤指示。

* Warm-blooded Animals. 溫血科動物。

* Other Permethrin products may have caused some certain breeds of cats to have allergic reactions, which have far higher concentration than BioKill® Universal Insecticide (which has a dilution of 0.25%). If you have any uncertainties, please consult with your vet accordingly. 一些含有氯菊酯的產品，可能令部份品種貓隻產生過敏反應，但保而剋®全效滅蟲劑含有氯菊酯濃度(稀釋後為0.25%)遠低於它們。如有相關疑問，建議在使用前先諮詢您的獸醫。

* For areas / objects which will not be damaged by water and away from cold-blooded animals such as fish and reptiles etc. 可用於不被水破壞及遠離冷血科寵物如魚及爬蟲類的地方。



Disinfection Products 消毒產品



Organic Disinfectant 有機消毒劑

- 99.999% effective against Coronavirus[^]. Including the Virus SARS - Cov-2 (COVID-19)
- 99.99% effective against Influenza A Viruses (H1N1) and bacteria[#].
- Tested by worldwide lab in Australia and HKSAR Govt. recognised lab.
- Certified in Australia as 100% natural and organic active ingredients.
- Safe to apply even in sensitive areas, e.g. kids rooms, pet areas, schools, hospitals and on transportation.**



- 有效消滅 99.999% 冠狀病毒[^]，包括冠狀病毒SARS-CoV-2 (COVID-19)。
- 有效消滅 99.99% 甲型流感病毒 (H1N1) 和細菌[#]。
- 澳洲全球性的化驗所及香港政府認可化驗所驗證。
- 澳洲認證 100% 天然有機成份。
- 甚至適用於敏感範圍。例如：兒童房間、寵物範圍、學校、醫院和交通工具上。>**



Safe Sanitizer 安全消毒劑

- Effectively kills up to 99.99% of germs.
- Organic, safe biocidal product that is a natural bactericide, germicide and fungicide with long-acting, sanitizing characteristics.
- Safe to apply in sensitive areas like household surfaces, toys, etc.**

- 有效殺菌達 99.99%。
- 成份天然、安全，並有效殺死病菌、細菌和霉菌。
- 可使用於敏感範圍如家居範圍、玩具等。>**



Other Products 其他產品



Natural Insect Repellent Cream 天然驅蚊膏

- DEET-free, natural insect repellent with Aloe Vera.
- Protection against a wide range of biting insects.
- Effective protection up to 8 hours after a single application.

- 不含避蚊胺，成份天然和加入蘆薈的驅蚊產品。
- 除驅蚊外，亦有效驅趕多種螫人昆蟲。
- 有效提供長達 8 小時保護。



Top-Bait Max Cockroach Gel 蟑螂藥餌凝膠

- A special formula for eliminating American and German cockroaches.
- Ideal for application in indoor areas such as: Household, office, and F&B etc.
- Can be applied in and around cupboards, under the sink, around electronic devices and near to sources of heat, such as piping.

- 特別配方有效地誘滅美國蟑螂及德國蟑螂。
- 主要廣泛應用於室內環境如：住宅、辦公室和食肆等。
- 可施放在廚櫃內和四周、鋅盆下、電子設備的周邊等和靠近熱源的地方，例如：管道。



Ecological Rodent Trap 環保老鼠膠

- Made from paper materials, which fulfill the ecological concept and is hygienic.
- 3D design, can be folded to fit varying environments.
- Simple to use and easy disposal.

- 產品採用紙料製造，符合環保概念。
- 立體設計，可摺成不同形狀，配合不同環境需要。
- 設計輕巧、棄置方便。



Please always read and follow label instructions. 請閱讀及遵照標籤指示。

[^] Tested & Proven against Murine hepatitis virus ATCC® VR-261™, a member of the Coronavirus family. 經測試和證實有效消滅鼠肝炎病毒(鼠冠狀病毒)ATCC® VR-261™。

[#] Escherichia Coli, Listeria Monocytogenes, Pseudomonas Aeruginosa, Salmonella Typhimurium, Staphylococcus Aureus, MRSA. 大腸桿菌、李斯特菌、綠膿桿菌、老鼠傷寒沙門氏菌、金黃色葡萄球菌、MRSA 抗藥性金黃色葡萄球菌。

* If sprayed on leather, waterproof, or dark products, it may cause damage or discolouration. If in doubt please spray on a small area for testing before application.

如噴灑在皮革、防水或深色等製品上，有可能會導致損壞或脫色。因此請先在不明顯部分小量噴灑作測試。

** For areas / objects which will not be damaged by water. 可用於不被水破壞的地方。

